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Zápisnica  
z  XVIV.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Belá nad Cirochou,  

konaného dňa 08.04.2025    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:             Ján Vajda,  starosta obce 

                           Poslanci: Ing. Marián Bakajsa, Ing. Ján Gajdoš, Ing. Ján Hreha, Lukáš Klekner,  

                Katarína Lecká, Pavol Nacko, Viktor  Vajda, Marek Kováč, Peter Gnip,  

                                                    JUDr. Daniela Lojanová  

 

Neprítomní:      Margaréta Šimonová,  

Ďalší prítomní: Ing. Rudolf Dzurko, hlavný kontrolór obce  

                           Ing. Lucia Gnipová, Lucia Petrová, Mgr. Zuzana Čižmarová 

   Bc. Lenka Macanová, Ing. Natália Gerbocová – zamestnanci obce 

Verejnosť:        v počte 6 osôb 
 

PROGRAM: 

1.Otvorenie 

            a) Schválenie programu rokovania 

            b) Voľba návrhovej komisie 

            c) Určenie overovateľov zápisnice 

            d) Určenie zapisovateľa 

2. Interpelácie poslancov 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2024 

5. Návrh záverečného účtu pre rok 2024 

6. Návrh komunitného plánu sociálnych služieb pre roky 2025-2030 

7. Uskutočnenie akcie Rock pod Kameňom a súčinnosť obce pri organizovaní akcie v termíne 

26.06.-28.06.2025 v areáli Topovné 

8. Návrh na schválenie merača rýchlosti a jeho osadenie v obci   

9. Informácia o vypracovaní cenovej ponuky na umelé celoročné klzisko  

10.Informácia o podaní žiadosti na Ministerstvo financií SR na Dotáciu na individuálne potreby 

obce 2025 – rozšírenie verejného Osvetlenia v areáli Cintorína 

11.Informácia o vypracovaní projektovej dokumentácie Technická vybavenosť Ul. A. Burika  - 

miestna komunikácia a chodník 

12.Informácia o podaní žiadosti na dotáciu z environmentálneho fondu, na nákup traktora a 

príslušenstva k traktoru 

13.Rôzne 

14.Záver                      

                                      

K bodu 1. - Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Ján Vajda, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných a v krátkosti 

sa im prihovoril. Starosta informoval, že počet prítomných poslancov je 10 z 11 a OZ je uznášania schopné. 

Neprítomná  poslankyňa Margaréta Šimonová sa vopred ospravedlnila. Starosta sa hneď v úvode prihovoril 

prítomným poslancom a občanom, a vyzval občanov na ukľudnenie situácie v obci okolo pripravovanej akcie 

Rock pod Kameňom.  
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K bodu 1a) – Schválenie programu rokovania 

Starosta obce prečítal navrhovaný program obecného zastupiteľstva. O navrhnutom programe dal hlasovať. 

 

Hlasovanie:                     za:                                            10 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0       

 

 

K bodu 1b) – Voľby návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie starosta navrhol p. Mareka Kováča a p. Viktora Vajdu. Starosta obce dal o návrhovej 

komisii hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                           8 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 2 (p. Marek Kováč a p. Viktor Vajda)     

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0 

 

K bodu 1c) – Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice p. Katarínu Leckú a p. Pavla Nacka. 

 

K bodu 1d) – Určenie zapisovateľa 

Starosta obce určil za zapisovateľku Ing. Natáliu Gerbocovú. 

 

K bodu 2. – Interpelácie poslancov 

Starosta obce prešiel na interpelácie z predchádzajúceho zasadnutia OZ, a informoval poslancov, že poškodený 

poklop na ul. Osloboditeľov pri pneuservise  nie je v stave, že bude potrebná jeho výmena ale stačí ho dať 

vyklepať.  Poslanec Vajda žiadol na predchádzajúcom OZ domaľovať čiary na cestách a to žiaľ z dôvodu 

pretrvávajúcemu nepriaznivého počasiu nie je teraz možné, ale určite sa to dá do poriadku hneď ako to bude 

možné realizovať. 

Následne vyzval poslancov na ich interpelácie. 

p. Lojanová, sa opýtala ako majú naše pohostinstvá otváracie hodiny lebo občania sa sťažujú, že počas sv. omše 

v nich sedia občania a popíjajú a to je pre niektorých poburujúce. Na to  starosta povedal, že si nepamätá na 

otváracie hodiny, že na to zabudol od posledného zastupiteľstva a nariadil svojej asistentke aby tieto otváracie 

hodiny prezistila. 

p. Lecká, sa opýtala, že čo sa bude robiť s vodou ktorá stojí na ulici Tajch či je možné to nejako odvodniť lebo sa 

im ničia ploty. Na to starosta odpovedal, že tento problém eviduje a už jeden rigol na odvodnenie urobil a vie, že 

to nepostačuje ale nie je miesto odvodniť celú cestu z dôvodu, že občania svoje oplotenia postavili úplne na 

hranice svojich pozemkov až so zásahom do cesty a teda nevie nájsť riešenie. Vyzval občanov z ulice Tajch, že 

ako majú riešenie nech ho prídu prezentovať na obecný úrad a on sa rád postará o jeho realizáciu.  
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p. Nacko informoval o potrebe orezania stromov z Hviezdoslavovej ulice na Vihorladskú ulicu z dôvodu, že tam 

niekto vysadil jedle ktoré zastávajú vo výhľade šoférom. 

Nakoľko už nikto z prítomných poslancov nemal žiadne interpelácie, starosta obce tento bod programu ukončil 

a navrhol prejsť k ďalšiemu bodu.   

 

K bodu 3. – Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Starosta obce vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce. 

 

K bodu  4.  – Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2024 

Hlavný kontrolór obce prečítal, stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 2024 a navrhol aby ho 

poslanci OZ zobrali na vedomie.   

p. Vajda prečítal návrh uznesenia, ktorým poslanci vzali na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k 

záverečnému účtu za rok 2024.  Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                            10 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu 5. Návrh záverečného účtu pre rok 2024 

 

Starosta informoval, že poslanci v materiáloch ktoré obdržali dostali aj Návrh záverečného účtu pre rok 2024 

a opýtal sa prítomných poslancov, či majú k Návrhu záverečného účtu pre rok 2024 otázky ak nie navrhol 

pristúpiť k schváleniu uznesenia. 

p. Vajda prečítal návrh uznesenia, ktorým OZ schvaľuje  Návrh záverečného účtu pre rok 2024. Starosta obce dal 

o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                            10 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0    

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu 6. Návrh komunitného plánu sociálnych služieb pre roky 2025-2030 

Starosta obce informoval, že poslanci obdržali komunitný plán vo svojich podkladoch. Spýtal sa či má ešte niekto 

pripomienky alebo otázky prípadne či potrebuje niečo vysvetliť. Pokiaľ nie navrhol pristúpiť k prečítaniu 

uznesenia. 

p. Vajda prečítal návrh uznesenia, ktorým OZ schvaľuje Komunitný plán sociálnych služieb na roky 2025-2030 

 

 



 
 

4 

Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

 

Hlasovanie:                     za:                                          10 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0        

Uznesenie bolo prijaté 

K bodu 7. – Uskutočnenie akcie Rock pod Kameňom a súčinnosť obce pri organizovaní akcie v termíne 

26.06.-28.06.2025 v areáli Topovné 

Starosta obce informoval, že akcia Rock pod Kameňom je akcia, ktorá je v našom okrese už dlhoročnou akciou. 

Informoval, že na akciu Topovné fest bola OZ schválená dotácia vo výške 6.000 Eur ale nakoľko sa tento 

festival konať nebude, spomínaná dotácia bude použitá na úpravu terénu. Súhlas na uzatvorenie zmluvy nám dal 

vlastník čo je Vyšné pasienkové a lesné spoločenstvo Belá nad Cirochou.  

P. Lojanová sa opýtala či by nemal dostať slovo p. Štutika. Lebo ak sa to scháli jeho vystúpenie už nie je 

relevantné. Starosta obce na to pani poslankyni povedal, že ak by mal niekto nejaké pripomienky alebo otázky 

mohol ich adresovať poslancom obecného zastupiteľstva aby jeho otázky predložilo na zastupiteľstve a spýtal sa 

poslancov, či za niekým p. Štutika bol ak nie, starosta povedal, že všetky listy od p, Štutiku sme obdržali 

a zaevidovali a poslanci OZ ich obdržali spolu s pozvánkou a ostatnými podkladmi na OZ. 

O slovo sa prihlásil poslanec Hreha, ktorý povedal, že on od svojich voličov neobdržal žiadne pripomienky 

k schváleniu uznesenia ohľadom organizácie podujatia Rock pod Kameňom. Povedal, že aj keď sám nie je 

naklonený k rockovej hudbe alebo k metalovej hudbe ale nevidí dôvod aby sme, ak sa to nepáči jednému to mali  

zakázať každému.  

p. Bakajsa konštatoval, že organizátor pustil informáciu skôr ako to bolo schválené.  

p. Gajdoš, koľko tam bude ľudí ktorí budú neprispôsobivý? Možno 0,5% ale prečo máme trestať tých 99,5% 

návštevníkov.  

Starosta informoval, že má informáciu, a že ho kontaktovala strážna služba, ktorá tam bude zabezpečovať 

bezpečnosť a poriadok a teda bude tam spolu 30 ľudí, ktorý by mali prespať v telocvični. 

p. Hreha doplnil, že tieto akcie sú pripravené tak, že je tam zabezpečená nejaká profesionalita aj čo sa týka 

bezpečnosti, poriadku a podobne a každý manažér kapely to rieši ako prvé čo si zisťuje, preto predpokladám že 

obec tu bude súčinná a rovnako ako polícia SR.  

Starosta obce spolu s poslancami povedali, že tu nie je žiadna záruke, že sa bude táto akcia opakovať aj o rok, 

uvidíme čo bude aký neporiadok ostane, aký prínos to bude mať pre našu obce a podľa toho sa zariadíme o rok 

samozrejme ak nás organizátor opäť osloví.  

Starosta vyzval návrhovú komisiu aby prečítala návrh na uznesenie. 

p. Vajda prečítal návrh uznesenia ktorým poslanci schvaľujú Uskutočnenie akcie Rock pod Kameňom a 

súčinnosť obce Belá nad Cirochou pri organizovaní akcie v termíne 26.06.-28.06.2025 v areáli Topovné na 

základe predchádzajúceho súhlasu vlastníka parciel ktorým je Vyšné pasienkové a lesné pozemkové 

spoločenstvo Belá nad Cirochou zo dňa 26.03.2025. Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať 

 

Hlasovanie:                     za:                                            10 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0  

                                         nehlasovali:                              0   

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0        

Uznesenie bolo prijaté. 
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Po skončení hlasovania k bodu 7. sa prítomný občan p. Štutika znovu prihlásil o slovo, v tom mu starosta obce 

nedovolil vystúpiť a povedal, že podľa rokovacieho poriadku mu to musia umožniť poslanci OZ. Starosta obce 

vyzval poslancov, aby udelili slovo p. Štutikovi. Na to poslanci OZ slovo p. Štutikovi neudelili a teda starosta 

obce prítomných informoval, že pokračujeme v programe.  

 

K bodu 8. Návrh na schválenie merača rýchlosti a jeho osadenie v obci   

Starosta obce informoval, že poslanec Klekner predložil požiadavku o zakúpenie a osadenie merača rýchlosti 

aby sa zabezpečila vyššia bezpečnosť. Starosta informoval, že z troch cenových ponúk máme zatiaľ jednu 

a čakáme na ďalšie dve a po vyhodnotí cenových ponúk by sa pristúpilo k zakúpeniu merača rýchlosti a jeho 

osadeniu. 

p. Vajda prečítal návrh uznesenia Nákup merača rýchlosti v maximálnej sume 3.500 Eur s DPH a jeho osadenie 

na vstupe do obce v smere Snina – Humenné. Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať 

 

Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                 9        

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 1  

                                         nehlasovali:                             0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0         

Uznesenie bolo  prijaté. 

 

K bodu 9. - Informácia o vypracovaní cenovej ponuky na umelé celoročné klzisko 

Starosta obce informoval  o cenovej ponuke ktorá nám bola ponúknutá ako alternatíva k už existujúcemu klzisku 

nakoľko naše klzisko je závislé na správnych poveternostných podmienkach. Starosta informoval, že obec 

momentálne nemá financie na takýto projekt. Cenová ponuka na celoročné klzisko, kde sa dá korčuľovať aj na 

nožoch aj na kolieskových korčuliach je pri aktuálnej veľkosti nášho terajšieho klziska cca 55.350 Eur s DPH.  

O uznesení sa nehlasovalo : 

Uznesenie nebolo  prijaté. 

 

K bodu 10. – Informácia o podaní žiadosti na Ministerstvo financií SR na Dotáciu na individuálne 

potreby obce 2025 – rozšírenie verejného Osvetlenia v areáli Cintorína 

Starosta obce navrhol o podaní žiadosti na Ministerstvo financií SR na Dotáciu na individuálne potreby obce 

2025 – rozšírenie verejného Osvetlenia v areáli Cintorína. Konkrétne ide o dobudovania osvetlenia v novej časti 

cintorína, kde sa to zapĺňa hrobovými miestami.  

O slovo sa prihlásila p. Lojanová,  že kedy to bude či ešte tento rok, tu jej starosta odpovedal, že projektové 

zámery majú byť do konca júna a ak by sme neboli úspešný, bude to obec financovať zo svojich vlastných 

zdrojov. 

p. Vajda prečítal uznesenie ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o podaní žiadosti na 

Ministerstvo financií SR na Dotáciu na individuálne potreby obce 2025 – rozšírenie verejného Osvetlenia v 

areáli Cintorína 
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 Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                           10          

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                             0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0    

Uznesenie bolo  prijaté. 

K bodu 11. Informácia o vypracovaní projektovej dokumentácie Technická vybavenosť Ul. A. Burika  - 

miestna komunikácia a chodník 

Starosta poslancom povedal, že poslanci obdržali všetky podklady a teda či majú k tomuto bodu nejaké 

doplňujúce informácie. 

p. Vajda prečítal uznesenie ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie. Informácia o vypracovaní 

projektovej dokumentácie Technická vybavenosť Ul. A. Burika  - miestna komunikácia a chodník 

Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                           10          

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                             0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo  prijaté. 

 

K bodu 12. Informácia o podaní žiadosti na dotáciu z environmentálneho fondu, na nákup traktora a 

príslušenstva k traktoru 

Starosta obce navrhol poslancom povedal,  že sme sa znovu zapojili do ďalšej výzvy na nákup traktora a jeho 

príslušentsva, keďže sme v predchádzajúcej výzve neuspeli. 

p. Hreha sa chcel informovať o verejnom obstarávaní na traktor a jeho príslušenstvo. 

S tarosta obce mu povedal, že verejné obstarávanie prebehne až keď vo výzve uspejeme, a teda poslanci budú 

informovaný aj o výsledku výzvy aj o celom procese verejného obstarávania. 

p. Vajda prečítal uznesenie ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Informáciu o podaní žiadosti na 

dotáciu z environmentálneho fondu, na nákup traktora a príslušenstva k traktoru Starosta obce dal o uznesení 

hlasovať: 

 

Hlasovanie:                     za:                                             8         

                                         proti :                                       0        

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                             0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2   (p. Lukáš  Klener  a p. Peter Gnip)  

 

Uznesenie bolo  prijaté. 
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K bodu 13. Rôzne 

Starosta obce informoval o pokusoch získať peniaze na rekonštrukciu CZŠ s MŠ v Belej nad Cirochou a o tom, 

že vyzval cirkev aby sa podieľala finančne na vypracovaní projektovej dokumentácie. Povedal poslancom, že 

obce dala zo svojich vlastných peňazí  

-15.000 eur na nové rozvody tepla do zeme, 

- 150.000 eur na opravu a izoláciu striech na 5 budovách, pretože už začali zatekať, 

-  a 100.000 eur na zateplenie a obnovu fasády 2 budov. Ďalšie peniaze už proste nemáme. Samospráva dostáva  

každý mesiac menej peňazí v porovnaní s predchádzajúcim rokom a nevyzerá to lepšie ani ku koncu tohto roka.  

p. Vajda sa prihlásil o slovo a opýtal sa na eurofondy na Zariadenie pre seniorov ako stojíme s našou žiadosťou. 

Tu mu starosta obce ako aj prítomným poslancom povedal, že sa cíti oklamaný a že posledné informácie ktoré 

dostal boli také, že peniaze sú vyčerpané a nikto nevie čo bude. Starosta informoval, že skúsime nájsť iné 

riešenie, pretože vybudovanie zariadenia pre seniorov je pre našu obec priorita. 

p. Lecká upozornila na potrebu umiestnenia dopravného zrkadla do neprehľadnej križovatky na ulici  

Starosta sa opýtal či chce ešte niečo dodať a teda pokiaľ nie navrhol prejsť k ukončeniu programu OZ. 

 

K bodu  14. - Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 17,31 hod.. 

 

 

Zapísala: Ing. Natália Gerbocová 

         podpísané                                                                               podpísané 

......................................................                                   ....................................................     

           Zapisovateľka                                                                        Ján Vajda, starosta obce 

 

 

Overovatelia:  

                                                                                                                                  podpísané 

p. Katarína Lecká                                                          ........................................ 

                                                                                                                                podpísané 

p. Pavol Nacko                                          ........................................ 


